

The New Brunswick Youth in Care Network Newsletter



News and Happenings

Online Event - Zoom in across the Province!

- On Thursday January 8th from 7pm-8pm, join us for another chats and crafts!
- Zoom link: <https://us02web.zoom.us/j/82830051327?pwd=tSh4VtvxzerKBmfHERyRINBWObM9wJ.1>
 - Bring your craft (could even be coloring/drawing – whatever brings you joy!), open up zoom, and enjoy the chats :). If you need help financially with purchasing a craft, please send us a message and we can see what we can do! Remember- each time you join chats and crafts your name will be entered into a draw for a gift card of your choice!!

In-Person Event:

January 23rd from 6pm-8pm we will be hosting a movie night at Partners For Youth Inc. in Fredericton!!

Eventbrite link: <https://www.eventbrite.ca/e/1979750918290?aff=oddtdtcreator>

What an amazing year!

We had over 50 activities/meetings with youth in 2025! A few favourites were: summer engagements sessions across the province; supportive communities, cooking classes, and the roundtable conversation with the Minister of Social Development!

Thank you to everyone who participated, we look forward to this new year!

Your New Brunswick Youth In Care Network Project Coordinators

A big thank you to Brittany Tabor for everything she has done with the network! Don't worry, she isn't going far – she will now be joining our PFY Connect Program full time!



Please join us in welcoming Britt Florjancic!

Britt has been with PFY since the summer of 2015 and has loved her many different roles. They are excited to join the NBYICN team and cannot wait to meet the passionate and powerful young people in the network!



LYDIA

Britt and Lydia are looking forward to our upcoming activities, meetings and events with you all! We hope everyone had great holidays and are taking care of themselves! Remember, we are here for you if you need support! Do not hesitate to reach out!

Bulletin Mensuel du Réseau des Jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick



Nouvelles et événements...

Évènement sur ligne- joignez-nous autour de la province sur Zoom !

- Joignez-nous le jeudi 8 janvier de 19h à 20h pour « Parler et Créer » !

Lien Zoom : <https://us02web.zoom.us/j/82830051327?pwd=tSh4VtvxzerKBmfHERyRINBWObM9wJ1>

- Apporter votre bricolage (ça pourrait même être une page à coulerie où dessiner, simplement quelque chose d'artistique qui vous apportent de la joie) cliquez sur le lien et parlez au groupe ! Si vous avez besoin d'aide financière pour acheter des bricolages, s'il vous plaît envoient nous un message et on pourrait voir ce qu'on pourrait faire ! N'oubliez pas que chaque fois que vous participez à l'activité « Parler et Créer » votre nom rentre dans un concours pour une carte cadeau à votre choix !

Évènement en personne:

- Vendredi, le 23 janvier de 18h à 20h on va vous accueillir à l'alliance pro-jeunesse pour un soirée cinéma à Fredericton !
- Lien pour Eventbrite: <https://www.eventbrite.ca/e/1979750918290?aff=oddtdtcreator>

Quelle année incroyable !

On a eu plus de 50 activités/rencontre avec les jeunes en 2025. Un couple de nos favoris sont : les sessions d'engagements d'été autour de la province, communautés de soutien, cours de cuisine et la discussion en table ronde avec le Ministre du Développement Social !

Merci à tout le monde qu'ils ont participé cette année, on a hâte à cette nouvelle année !

Vos coordinatrices de projets pour le réseau des jeunes pris en charge du nouveau-brunswick

Un gros merci à Brittany Tabor pour tout ce qu'elle a fait avec le réseau ! N'inquiétez-vous pas, elle ne va pas loin- elle rejoint le programme Connexions de l'APJ à temps plein.



Joignez-nous pour accueillir Britt Florjancic!

Britt travaille à l'APJ depuis l'été de 2015 et a adorée tous ces rôles. Elle est ravie de rejoindre l'équipe du RJPNCB et ont hâte de rencontrer les jeunes passionnés et puissants du réseau !



Britt et Lydia ont hâte pour nos activités, réunions et événements avec vous ! Nous espérons que tout le monde passe de bonnes vacances et que vous prenez soin de vous-même ! N'oubliez pas que nous sommes ici pour vous si vous avez besoin de soutien ! N'hésitez pas à nous contacter !